
 
REFERAT FRA MØTE I ELEVRÅDET MANDAG 9. MAI 2022 

 
TIL STEDE: Kaja og Mathias (7. kl.), Malene og Sander (6. kl.), Tiril og Ørjan (5.kl.) 

Milian og Dina (4. kl.), Isak og Mathilde (3. kl.) og Sigmund. 

 Fredrik (7) var tilstede under sak 1, 2 og Sykkelparkering og turstier 

under eventuelt. 

SAKER: 

 

 

1. Møte i barnerådet 26.04 

Det skal lages nye regler for lekeplasser i kommunen. Det var dette som stod på 

agendaen på dette møtet. Barnerådet mente det bør være minst 5 ulike apparater. Det 

kom ellers frem på møtet at barna kjenner til flere steder der lekeplasser forfaller og 

er ødelagt og ikke lenger er en lekeplass. Dette kan være en sak å ta opp i elevrådet 

hvis det finnes slike lekeplasser i våre områder. 

 

2. Endring av skolekretsgrenser i Lindesnes kommune 

Elevrådet var uenig i å dele opp Holum skolekrets når de begynner på ungdomsskolen. De 

mente det ikke er bra for elevene at barneskoleklasser blir splittet opp og sendt til 

ulike ungdomsskoler. Skolekretsgrensene for ungdomsskolene bør følge grensene for 

barneskolene. 

Når det gjelder justering av skolekretsgrensen mellom Øyslebø og Laudal, hadde ikke 

elevrådet så sterke meninger om. Det har mindre betydning hvor skolekretsgrensen går. 

 

3. Organisering av skoledagen 

Saken var på forhand blitt diskutert i flere av klassene. Elevrådet gikk inn for modell 3: 

60 min + 60 min + Matfriminutt + 60 min + 45 min + 45 min 

 

4. Turneringene 

Turneringene forgikk fint, og det var ikke behov for noen justeringer. 
 

Eventuelt 

A) Sykkelparkering 

Vi fikk et spørsmål fra Guro Torhildsdatter om å telle sykler på 

sykkelparkeringene i uke 19 og 36.  

Det ville vi være med på. Kaja og Fredrik tok ansvaret for å telle i uke 19. 

 

  



B) Turstier 

Vi har fått et spørsmål til fra Guro Torhildsdatter. Det handler om å registrere 

turstier som blir brukt i skoletiden.  

Det ville vi også være med på. Det tar vi opp på neste møtet. 

 

C) Aktivitetsparken 

7. klasse tok opp denne saken. Det synes det er trist at vi ikke kan bruke 

aktivitetsparken i skoletida.  

Elevrådet vil lage et brev om det som vi vil sende til barnerådet og til 

kommunelegen som har stengt parken. Sigmund lager et utkast. 

 

D) Fotballbingen 

4. klasse tok opp denne saken. De ønsket at fotballbingen kunne brukes av alle i 

alle friminutt. Reglene som vi har nå overholdes ikke. Elevrådet var enig i det. 

 

E) Sykkeldag for 4. -7. klasse 

Det var 4. klasse som tok dette opp. De ønsket en sykkeldag for 4. -7. klasse. 

Dette må lærerne ta stilling til. 

 

 

 

Referert av Sigmund 

elevrådskontakt         
 

 


